
 نوزدهمین دوره رقابت های قهرمانی 
آسیا از 30 تیر تا اول مرداد 1402 )21 تا 
23 جولای 2023( در ملاکای مالزی برگزار 
می شود. رقابتی حساس و انگیزه بخش 
برای ملی پوشان کاراته کشورمان که 
بعد از المپیک 2021 توکیو چند سالی 
بواسطه حواشی که پیرامونشان وجود 
داشت، خیلی نتوانستند نتایج درخشان 
گذشته را تکرار کنند. حالا اما شاگردان 
سید شهرام هروی قرار است با توپ 
پر عازم رقابت های قهرمانی آسیا شده 
و دست پر به کشور بازگردند. در این 
مسیر حضور »علی دایی« اسطوره 
فوتبال ایران و برترین گلزن جهان که 
رفاقتی دیرینه با هروی سرمربی تیم ملی 
کاراته کشورمان دارد، در اردوی پایانی 
قبل از اعزام کاراته کاها، ضمن روحیه 

بخشیدن به ملی پوشان، قول مساعد 
برای دادن یک پاداش قابل توجه در 
صورت قهرمانی کاراته در دوئل آسیایی 
به آنها داد. وعده ای روحیه بخش از سوی 
ستاره تکرارنشدنی تاریخ فوتبال ایران که 
به قول هروی پای پرواز کاروان اعزامی 
کاراته به ملاکا مالزی باعث افزایش 
انگیزه و روحیه بچه ها شد. به این بهانه 
با سرمربی تیم ملی کاراته گفت و گوی 
کوتاهی داشتیم که در ادامه آن را مرور 

می کنیم.
 

من و دایی رفیق قدیمی هستیم
سید شهرام هروی، سرمربی شناخته 
شده و موفق تیم ملی کاراته کشورمان 
در خصوص حضور انرژی بخش و سرزده 
علی دایی در اردوی پایانی تیم ملی کاراته 
مردان اعزامی به رقابت های قهرمانی 
آسیا در مالزی می گوید: »حقیقتاً با 
علی دایی اسطوره فوتبال و ورزش ایران 
رفیق قدیمی هستیم. علی خیلی به من 
لطف دارد و همیشه ابراز علاقه خود را 
برای حضور در اردوی تیم ملی کاراته و 

دیدار با ملی پوشان به من گفته بود. 
من هم قلباً دوست داشتم تا او که 
یک الگوی تمام عیار پهلوانی، اخلاقی 
و ورزشی ورزش و فوتبال ایران است، 
سرتمرین بچه ها بیاید و باعث ارتقای 
روحیه ملی پوشان کشورمان شود. اما 
هر بار که می خواستیم این اتفاق رخ 
دهد، یک اتفاق غیرقابل پیش بینی 
رخ می داد که باعث به تعویق افتادن 
حضور علی دایی در تمرین تیم ملی 
کاراته می شد. نهایتاً این اتفاق خوش 
یمن برای کاراته، روز گذشته رخ داد و 
همه چیز برای حضور علی در اردوی تیم 
ملی فراهم شد. خداراشکر حضور او به 
بچه های تیم ملی یک روحیه مضاعف 
داد تا قبل از اعزام به مسابقات قهرمانی 
آسیا مهیاتر از قبل عازم مالزی شویم.«

»علی« قول داد قهرمان شویم 
به بچه ها پاداش بدهد

ســرمربی تیــم ملــی کاراتــه کشــورمان 
در خصــوص اینکــه آیــا علــی دایــی پــس 
از حضــور در اردوی تیــم ملــی کاراتــه 

بــه کاروان اعزامــی کشــورمان قــول 
پــاداش هــم داد یــا خیــر تأکیــد دارد: 
»بلــه، علــی دایــی انســان ســخاوتمند 
و بزرگ منشــی اســت. او محــال اســت 
جایــی بیــن ورزشــکاران حاضــر شــود 
و بــه آنهــا هــم از نظــر روحــی و هــم از 
لحــاظ مالــی انــرژی مضاعــف ندهــد. 
علــی بــه بچه هــا قــول داد اگــر بتوانیــم 
نتایــج خوبــی در مســابقات آســیایی 
ــی آســیا  کســب کــرده و ســکوی قهرمان
را بــه تســخیر خــود درآوریــم، قطعــاً بــرای 
ــاداش مالــی خوبــی در نظــر  تیــم یــک پ
خواهــد داشــت. البتــه بیــش از موضــوع 
مالــی، همیــن حضــور علــی در اردو و 
صحبت هــای انگیزشــی و روحیه بخــش 
او بــه بچه هــای کاراتــه و کادرفنــی انــرژی 
ــا در رقابت هــای پیــش  مضاعفــی داد ت
رو بــا جــان و دل بــرای کســب ســکوی 
قهرمانــی بــه مصــاف رقبــای خــود برویم. 
امیــدوارم کــه بتوانیــم بــه قولــی کــه بابت 
قهرمانــی دادیــم جامــه عمــل بپوشــانیم 
و بــا کســب بهتریــن نتیجــه آوردگاه 

آســیایی مالــزی را تــرک کنیــم.«

ملی پوشان کاراته مهیای 
افتخارآفرینی در ملاکا هستند

سرمربی تیم ملی کاراته در پایان با اشاره 
به شرایط روحی و ایده آل ملی پوشان 
قبل از پایان مرحله نهایی اردوی کاراته 
پای پرواز به رقابت های قهرمانی آسیا 
می گوید: »ما به عنوان کادرفنی هر آنچه 
که در توان داشتیم برای آماده شدن و 
روحیه گرفتن بچه های ملی پوش خرج 
کردیم. از الان به بعد قطعاً همه چیز 
اول دست خداست و بعد هم شرایط 
ملی پوشان در روز مسابقه. اما من 
به عنوان سرمربی تیم ملی از شرایط 
آمادگی و انگیزشی بچه ها راضی هستم 
و امید زیادی به کسب نتایج ایده آل 
توسط ملی پوشان کاراته در رقابت های 
قهرمانی آسیا در مالزی دارم. ما هفته 
آینده به ملاکای مالزی میزبان برگزاری 
این دوره از رقابت های آسیایی اعزام 
می شویم. امیدوارم که بتوانیم دست 
پر از این آوردگاه به کشور برگردیم تا 
شرمنده اهالی کاراته و هواداران کاراته 

نشویم.«

انعکاس اخبار ورزش ایران
منهای فوتبال 6

تیم ملی کاراته 
کشورمان قرار است 

هفته آینده تهران 
را به مقصد ملاکای 

مالزی میزبان برگزاری 
نوزدهمین دوره 

رقابت های قهرمانی 
آسیا ترک کند. تیمی 

نسبتاً متحول و جوان 
شده که البته امید 
زیادی به درخشش 

ورزشکارانش در این 
آوردگاه وجود دارد. 

حضور علی دایی ستاره 
پرافتخار فوتبال ایران 
در تمرین ملی پوشان 
و وعده او برای دادن 

پاداش مالی قابل 
قبول به کاراته کاها در 

صورت کسب عنوان 
قهرمانی، اتفاقی 
ویژه و امیدبخش 

است که بیش از پیش 
باعث ارتقای روحیه 

ملی پوشان و درخشش 
آنها در این دوره از 
رقابت ها می شود.

ZOOM

انتخابات فدراسیون کشتی باید 22 تیر 
برگزار شود اما حالا اخباری منتشر شده 
که شاید این انتخابات به تعویق بیفتد. 
تعویق انتخابات فدراسیون کشتی و به 
سرپرستی کشیده شدن آن هرگز به 
سود کشتی نیست اما ظاهراً عده ای 
سخت به دنبال این کار هستند که 
شاید پافشاری و اصرار آنها نتیجه بخش 
هم باشد. کشتی بازی های آسیایی و 
مسابقات قهرمانی جهان را در پیش 
رو دارد اما حالا قرار است انتخابات 
فدراسیون کشتی به دلیل برگزار نشدن 
انتخابات کمیسیون های ورزشکاران و 

مربیان به تعویق بیفتد. تعویق انتخابات 
یعنی به سرپرستی کشیده شدن کشتی 
و این یعنی بلاتکلیفی ورزش اول که 
دودش در نهایت به چشم تمام ورزش 

می رود. 
طبیعی است که فدراسیون کشتی در 
برگزاری انتخابات دو کمیسیون دچار 
اشتباه شده و باید هزینه آن را بپردازد 
اما گناه کشتی گیران که مدتی را در 
آرامش سپری کرده بودند و حالا باید وارد 
دوران سخت سرپرستی شوند چه بوده؟ 
برگزار نشدن انتخابات یعنی در نزدیکی 
زمان برگزاری مسابقات قهرمانی جهان 

و بازی های آسیایی کشتی ایران وارد 
یک پروسه سخت و نفسگیر می شود، 
یک خودزنی به تمام معنا. کمتر از یک 
سال دیگر به بازی های المپیک زمان 
باقی مانده و مشخص نیست که اگر 
پروسه سرپرستی شروع شود تا چه زمانی 
ادامه پیدا کند اما کشتی یک تجربه تلخ 
از این بابت دارد و آن هم به سال 2011 
برمی گردد که مرحوم حجت الله خطیب 
به جای یزدانی خرم سرپرست فدراسیون 
کشتی شد؛ این تجربه می گوید؛ دوران 
سرپرستی یعنی یک سردرگمی کشنده 
برای کشتی اما چه کسی هست که از 

این سردرگمی خوشحال باشد؟ البته در 
نهایت وزارت ورزش مجبور است طبق 
اساسنامه فدراسیون کشتی یا علیرضا 
دبیر را به عنوان سرپرست معرفی کند 
و یا نایب رئیسش، حمید سوریان را اما 
همین هم مشکلات زیادی را به وجود 
می آورد. بهتر است که وزارت ورزش 
فرجه ای را در این باره بدهد تا انتخابات 
کمیسیون ها برگزار شود و خیلی زود هم 
انتخابات به سرانجام برسد. شاید 10 روز 
و یا دو هفته زمان برای این کار هم کافی 
باشد اما باید دید تصمیم وزارت ورزش و 

جوانان در این باره چیست.

 شهرام هروی: حضور  علی  دایی
به بچه های کاراته روحیـــــــــه داد

شهریار به ملی پوشان: پاداش تان با من

انتخاباتی که تعویقش به ضرر همه  است

چه کسی از بلاتکلیفی کشتی خوشحال می شود؟

 zسوژه

 zخبر

 آغاز اردوی فرنگی 
با ۲ غایبِ مصدوم

تیم ملی فرنگی که قرار است با 
مهدی احدی در 55 کیلو،  امید 
آرامی در 60 کیلو،  شاهین بداغی و 
دانیال سهرابی در 72 کیلو،  محمد 
ناقوسی در 77 کیلو،  وحید دادخواه 
در 97 کیلو و امیر قاسمی منجزی 
و علی اکبر یوسفی در 130 کیلوگرم 
طی روزهای آینده عازم مجارستان 
شود،  دور جدید تمرینات خود را 
در کمپ تیم های ملی آغاز کرد. این 
تیم 21 تیر راهی آخرین تورنمنت 
رنکینگ دار اتحادیه جهانی خواهد 
شد. مهدی بالی و ابوالفضل مهدوی 
دو کشتی گیری هستند که به دلیل 
آسیب دیدگی در این اردو حضور 

ندارند.
 

 ورود کمیته انضباطی 
به اعتراض گل گهر

کشتی گیران 
محروم می شوند؟

همچنین  و  یی  نیمه نها مرحله 
پایانی لیگ دسته اول کشتی آزاد 
با حاشیه های زیادی همراه بود 
و بیشتر تیم ها نسبت به عدم 
همراهی برخی کشتی گیران شان 
در این مرحله حساس اعتراض 
داشتند. یکی از این تیم ها گل گهر 
سیرجان بود که به مرحله پایانی 
راه پیدا کرده بود اما سرپرست این 
تیم عنوان کرد حسین ابوذری و علی 
اکبرپور تعمداً این تیم را در مسابقه 
سوم چهارمی همراهی نکرده و 
ساک شان را بسته و اردوی تیم را 
ترک کرده اند. حمید یاری رئیس 
سازمان لیگ فدراسیون کشتی 
گفت: »مسئولان سیرجان می گویند 
دو کشتی گیرشان نیامدند،  اگر 
آنها برای کمیته انضباطی مدرک 
بیاورند و طبق مستندات این را ثابت 
کنند که تعمداً کشتی نگرفته اند، 
قطعاً با آنها برخورد خواهد شد و 
حداقل از حضور در لیگ برتر محروم 
می شوند.«  اگر گل گهر سیرجان 
بت کند که دو کشتی گیرش  ثا
بی دلیل این تیم را در مرحله پایانی 
لیگ دسته اول همراهی نکرده اند،  
ممکن است آنها از حضور در لیگ 

فصل آینده محروم شوند.

»تهران« میزبان 
فینال قهرمانی کشور 

فانکشنال فیتنس
به گزارش روابط عمومی کمیته 
ل  فینا ؛  فیتنس ل  نکشنا فا
ر  کشو نی  ما قهر ت  بقا مسا
فانکشنال فیتنس در دو بخش 
آماتوری و حرفه ای و همچنین 
ین ها  بهتر ین  بهتر ت  بقا مسا
یزه بزرگ تیمی  بقات جا )مسا
دو نفره کشوری( طی روزهای 
21 تا 23  چهارشنبه تا جمعه )
و  ن  تهرا نی  با میز به  ه (  تیرما
مجموعه ورزشی شهدای کن 
برگزار می شود. بر این اساس 21 
تیرماه کمیته فنی مسابقات آیتم 
رقابت ها را به تیم های شرکت 
کننده اعلام کرده و سپس رقابت 
بین منتخبین در گروه های اعلام 
شده در روزهای 22 و 23 تیرماه به 
ترتیب در فینال مقدماتی و اصلی 
از ساعت 17 عصر برگزار می شود.

لازم به ذکر است مرحله اول تا 
سوم تست )آنلاین( این دوره 
از رقابت ها با حضور 27 استان 
پیگیری شد که در نهایت 10 تیم 
دو نفره در بخش حرفه ای و 5 
تیم دو نفره در بخش آماتوری به 
فینال راه پیدا کردند. همچنین 
نشست  نخستین  ست  ا ر  قرا
خبری انجمن فانکشنال فیتنس 
ایران، با حضور احمد گواری و 
و  ئی )سرپرست  مظفر علیشا
سرپرست دبیرکلی فدراسیون 
آمادگی جسمانی(، عسگر آزادیان 
نجمن فانکشنال  )سرپرست ا
فیتنس( و تنی چند از قهرمانان 
و مسئولین این مجموعه روز 
چهارشنبه از ساعت 10 صبح در 
سالن همایش پارک گفت و گوی 

تهران برگزار شود.

حسین نهرودی:

موسوی به تیم اضافه می شود

سرمربی تیم ملی بوکس درباره غیبت موسوی در اردوی تیم ملی گفت: 
»شاهین موسوی به خاطر مشغله شخصی در ترکیب تیم نیست. به تازگی 
دایی او که قبلاً مربی اش بوده به ایران بازگشته و به درخواست موسوی مدتی 
تمریناتش را با او پیگیری  می کند. این موضوع مورد موافقت ما قرار گرفت. 
انتخابی بین شاهین موسوی و سالار رادمرد برگزار شد که موسوی یک 
باخت و یک برد به دست آورد. موسوی بزودی در ترکیب تیم قرار می گیرد.«

پیمان جان:

در جهانی دست و پا بسته نیستیم

ملی پوش دسته ۱۰۹ کیلوگرم ایران در خصوص جهانی عربستان و المپیک 
گفت:» مسابقات سختی را در عربستان داریم؛ چون گزینشی المپیک هست 
و همه مدعیان در این رقابت ها حضور دارند اما تیم ایران هم دست و پا بسته 
نیست. همه بچه ها مصمم هستند و با اراده تمرین می کنند تا در عربستان 
بهترین باشند. حضور در المپیک آرزوی هر ورزشکاری است، ولی با توجه 

به کم شدن اوزان در المپیک شرایط خیلی سخت است.«

هادی رضایی:

با همه قدرت نرفتیم اما قهرمان شدیم

هادی رضایی با اشاره به قهرمانی تیم ملی والیبال نشسته گفت:»ایران یک 
سطح بالاتر از حریفان بود و بدون مشکل قهرمان شد. بازی های خوبی ارائه 
کردیم و با وجود اینکه با همه قدرت مان نیز به قزاقستان نرفته بودیم، اما 
شرایط را به گونه ای مدیریت کردیم که با قدرت قهرمان شویم. باید سنجش 
کاملی از این عملکرد داشته باشیم تا به نتیجه خوبی برسیم. اصل موضوع این 
است که والیبال نشسته ایران از پتانسیل و ظرفیت بسیاری برخوردار است.«

رضا عباسپور
روزنامه نگار
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